
Blauwe zone in Zwevegem 
centrum heringevoerd dankzij 
de N-VA 
Aan het begin van de coronacrisis werd het bestaande parkeer-
beleid grondig door elkaar geschud door de niet-verlenging van 
de blauwe zone in het centrum van Zwevegem. Een roekeloze 
maatregel, vond N-VA Zwevegem, die deze kritiek meermaals 
uitte. Toch bleef de situatie bijna twee jaar lang bestaan, ten 
koste van heel wat handelaars. De N-VA zette druk in de 
gemeenteraad. 

“De blauwe zone had vooral een praktisch nut”, zegt N-VA-
fractievoorzitter Wim Monteyne. “Parkeren moet efficiënt en 
controleerbaar zijn. Daarbij is zo’n blauwe zone een goed 
instrument.” Deze oplossing is volgens ons ook de meest efficiënte 
voor de inwoners. “Daarnaast bleek uit een eigen rondvraag bij 
Zwevegemse handelaars hierover een consensus te bestaan”, 
zo vult bestuurslid Arthur Buckens aan.

Op de gemeenteraad van maart legde de N-VA een principiële 
beslissing ter goedkeuring voor. De beslissing werd op vraag van 
de meerderheid met maximaal twee maanden uitgesteld. 
Uiteindelijk heeft de gemeenteraad in mei unaniem beslist om 
de blauwe zone opnieuw in te voeren. Het college van burgemeester 
en schepenen moet nu de juiste afbakeningen en modaliteiten 

uitwerken. Het college zou de blauwe zone opnieuw willen 
invoeren begin september. “Onze fractie houdt dit alvast nauw-
lettend in de gaten, maar zo wordt meteen een puntje uit ons 
10-puntenplan voor de lokale economie in uitvoering gebracht. 
Bovendien moet er ook een oplossing gevonden worden voor de 
parkeerproblemen in de deelgemeenten, waar we voorstelden om 
met kortparkeren te werken”, besluit Arthur.

Noteer alvast in uw agenda! 
9 oktober 2022, jaarlijks eetfestijn 
van N-VA Zwevegem met Antwerps 
schepen Els Van Doesburg

Hang de Vlaamse Leeuw uit op 11 juli!

Op 11 juli vieren we onze Vlaamse feestdag. We willen de straten 
kleuren met de fi ere Vlaamse Leeuw. Wij hangen onze vlag alvast 
buiten, u toch ook? 

Hangt u de Vlaamse vlag uit? Dan krijgt u alvast een klein 
cadeautje. Bovendien maakt u kans op een heerlijk ontbijtpakket.

Nog geen Leeuwenvlag in huis? Contacteer ons via 
zwevegem@n-va.be en we bezorgen u een exemplaar. 

Wim Monteyne, 
Fractievoorzitter
Arthur Buckens,
Bestuurslid
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N-VA dringt aan op realistische begroting
De gemeenteraad besprak recent de jaarrekening van 2021. Hoe gaat dit gemeentebestuur om met uw belastingcenten? Dat 
varieert, zo blijkt. Dankzij de hogere subsidies van de Vlaamse overheid (onder andere door corona) en extra inkomsten uit 
belastingen zijn er geen exploitatietekorten. De gemeenteschuld is zelfs gezakt, tot 35 miljoen euro. Daartegenover staat echter 
dat het gemeentebestuur achterloopt met heel wat grote dossiers, waardoor er een gigantisch bedrag aan investeringen wordt 
doorgeschoven naar het tweede deel van de bestuursperiode. De N-VA dringt dan ook aan op een meer realistische begroting. 

Positief is ook dat de schuld eind 2021 gezakt was tot ruim 35 
miljoen euro. Niettemin, als de meerderheid het volledige meer-
jarenplan nog wil uitvoeren zal de schuld tegen eind 2025 stijgen 
tot maar liefst bijna 51 miljoen euro!

51 miljoen euro schulden
Uit een eigen evaluatie van de verschillende acties uit het 
meerjarenplan blijkt dat verschillende dossiers om uiteenlo-
pende redenen achteruit worden geschoven. Denken we maar 
aan het Lettenhofpark, de uitbreiding van het Surremontbos, 
het aanpassen van het recyclagepark, het rustbankenplan, de 
collectorwerken in Otegem, … Hierdoor wordt een gigantisch 
bedrag aan investeringen verschoven naar het tweede deel van 
de legislatuur. We weten nu al dat dit onbegonnen werk is. Als 
de meerderheid het volledige meerjarenplan nog wil uitvoeren 
zal de schuld tegen eind 2025 stijgen tot maar liefst bijna 51 
miljoen euro! N-VA Zwevegem dringt dan ook aan op een meer 
realistische begroting, vooral op het vlak van investeringen.

Op honger blijven zitten
“Ook in andere dossiers blijven we wat op onze honger zitten. 
Het langverwachte kerkenbeleidsplan werd nu aangekondigd 

tegen eind 2022, rond het masterplan trage wegen is er weinig 
zichtbare vooruitgang en de werking van de dorps- en wijkraden 
staat op een laag pitje. Hoe zal de mobiliteit rond de nieuwe 
schoolcampus op de Kappaert aangepakt worden?”, zo vraagt 
Wim Monteyne zich af. Reden genoeg dus voor N-VA Zwevegem 
om zich te onthouden bij de stemming over de jaarrekening.

Drie jaar nadat de meerderheid het 
N-VA-voorstel rond geveltuintjes weg-
stemde, komt er nu toch een reglement. 
“Spijtig dat dit op deze manier moet 
verlopen”, zo zegt N-VA-fractievoorzit-
ter Wim Monteyne. “Maar we steunen 
natuurlijk dit voorstel.”

Op de gemeenteraad van 25 februari 2019 
stelde N-VA Zwevegem voor om een kader 
te scheppen voor geveltuintjes. Zulke 
kleine perkjes tegen huisgevels brengen in 
dichtbebouwde wijken meer groen, meer 
biodiversiteit en minder verharding. Wim 
Monteyne: “Met ons voorstel wilden we het 
concept van geveltuintjes onder de aan-
dacht brengen. Het is een goedkope manier 
om buurten te verfrissen en natuur, milieu 
en klimaat te helpen. Tegelijkertijd moest 
het reglement er onder meer voor zorgen 
dat de trottoirs toegankelijk bleven voor 
rolstoelen en kinderwagens.”

Onbegrijpelijk
Dat was toen niet naar de zin van de meer-
derheid, die het voorstel onbegrijpelijk van 
tafel veegde: “De meerderheid vond het 
reglement overbodig wegens geen vraag 
vanwege de inwoners, te veel werk voor de 
administratie en omdat Zwevegem geen 
grootstad is als Antwerpen of Gent. Dat 
ook Deerlijk en Harelbeke zo’n reglement 
hadden, was de meerderheid blijkbaar 
ontgaan.”

“En kijk, drie jaar later komt er nu toch een 
reglement. N-VA Zwevegem steunt natuur-
lijk dit voorstel van de voorzitter van de 
Minaraad. We waarderen het ook dat de 
burgemeester bij de toelichting van dit punt 
op de gemeenteraad melding maakte van 
ons voorstel. Vanzelfsprekend hopen we nu 
dat er veel geveltuintjes mogen aangelegd 
worden in onze gemeente.”

Geveltuintjes: terug van nooit weggeweest

zwevegem@n-va.be
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N-VA Zwevegem in beeld

Enkele bestuursleden van N-VA Zwevegem trokken de afgelopen 
weken op pad om onze gemeente nog mooier te maken! 

Lekker BBQ’en bij 
Blauwvoet Otegem.

We hielden N-VA-café bij Bij Julo in Moen. 

Volgende restauratiefase voor de Transfo-site 
Vlaams minister van Onroerend Erfgoed Matthias Diependaele zet het licht op groen voor de volgende restauratiefease van de 
Transfo-site in Zwevegem. De Vlaamse overheid kent daarvoor een premie van bijna 600.000 euro toe. “Dit is het vierde deel van 
de premie uit de meerjarenovereenkomst 2019-2023. In totaal is er 3,17 miljoen euro voorzien om van de Transfo-site een aan-
trekkelijk plek te maken waar vergaderingen, conferenties of tentoonstellingen kunnen doorgaan” , zegt minister Diependaele.

De restauratiewerken aan het administratief gebouw en aan de opzichterswoning 
op de Transfo-site kunnen starten. Het zijn allebei vrijstaande gebouwen. Voor 
beide gebouwen is nog geen nieuwe bestemming voorzien. Dat gebeurt na de 
restauratie overeenkomstig het goedgekeurde beheersplan. De gevels, de daken 
en het interieur van de gebouwen worden opgeknapt om het behoud van erfgoed-
waarde ervan te kunnen verzekeren, en om ze een nieuwe invulling te kunnen geven. 

Buitenafwerking
Het gaat telkens om werken aan de buitenschil (gevels, gevelschrijnwerk, dak-
bedekking …). In het administratief gebouw wordt ook binnenisolatie geplaatst 
achter de bestaande muren. De integrale vloerroostering wordt vernieuwd en 
waardevolle elementen uit het interieur (onder andere de vloertegels) worden 
gedemonteerd om nadien opnieuw te plaatsen. Bij de opzichterswoning worden 
storende aanbouwen achteraan en langs de rechterzijgevel gesloopt, waarna die geveldelen worden hersteld.

“Dankzij de steun van onder meer minister Diependaele 
wordt Transfo steeds meer dé trekpleister in de regio voor 
recreatie, wonen en werken”, aldus gemeenteraadslid 
Johan Rollez.

Mama’s werden letterlijk in de bloemetjes gezet.

Matthias Diependaele, 
Vlaams minister

Johan Rollez,
Gemeenteraadslid

www.n-va.be/zwevegem
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Sander Loones
Kamerlid

Axel Ronse
Vlaams Parlementslid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


